
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                       Θεσσαλονίκη, 23/10/2023 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας  
 
ΘΕΜΑ: «Αυξήσεις στα τιμολόγια των ΔΕΥΑ στην Κρήτη» 
 
Κυρία, κύριε Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με δημοσιεύματα που έχουν δει το φως της δημοσιότητας σε 
σύσκεψη που πραγματοποιήθηκε μεταξύ των ΔΕΥΑ της Ανατολικής Κρήτης 
που υδροδοτούνται από το φράγμα Αποσελέμη (Ηρακλείου, Χερσονήσου και 
Αγίου Νικολάου) και του Οργανισμού Ανάπτυξης Κρήτης, ο Οργανισμός 
Ανάπτυξης Κρήτης ξεκαθάρισε ότι η ραγδαία αύξηση του πληθωρισμού σε 
συνδυασμό με το μεγάλο ενεργειακό κόστος δεν μπορεί να απορροφάται πλέον 
από τον Οργανισμό, με συνέπεια να γίνει μετακύλιση του κόστους προς τους 
καταναλωτές. Αιτία είναι, σύμφωνα με τον ΟΑΚ, ο νέος νόμος για τις ΡΑΕ, που 
ψηφίστηκε το 2023 και επιβάλλει ανάκτηση του κόστους, καθώς προβλέπεται 
ότι η τιμή πώλησης του νερού δεν μπορεί να είναι μικρότερη από την τιμή 
κόστους. Θα ήταν παράλειψη να μην αναφέρουμε ότι σύμφωνα με τα 
δημοσιεύματα η στάθμη του φράγματος Αποσελέμη έχει πέσει αισθητά λόγω 
του ξηρού υδρολογικά χειμώνα που προηγήθηκε, σε συνδυασμό με την 
ιδιαίτερα αυξημένη κατανάλωση κατά το καλοκαίρι με δεδομένη τη ζέστη και τη 
μεγάλη επισκεψιμότητα από τουρίστες στην Κρήτη. Η αυξημένη ζήτηση νερού 
καλύφθηκε με την ενεργοποίηση γεωτρήσεων. Στη σύσκεψη αποφασίστηκε η 
αξιοποίηση ανανεώσιμων πηγών ενέργειας και ανακοινώθηκαν μελέτες για νέα 
μεγάλα έργα υδροηλεκτρικής ενέργειας (εγκατάσταση φωτοβολταϊκών επάνω 
στις δεξαμενές και τα φράγματα, τοποθέτηση υδροστρόβιλου στον Αποσελέμη, 
επέκταση υδραγωγείου και αγωγών στη Μίλατο, την Κριτσά, την Ελούντα, το 
Σίσι και σε όλο το παραλιακό μέτωπο του Δήμου Αγίου Νικολάου, νέα δίκτυα), 
τα οποία έργα, όπως είναι φυσικό, θα εκτινάξουν ακόμα περισσότερο τα 
τιμολόγια του νερού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1288

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/10/2023



Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να 
προστατευθούν οι καταναλωτές από τις επικείμενες αυξήσεις στα τιμολόγια 
των ΔΕΥΑ και να συνεχίσουν να απολαμβάνουν το βασικό αγαθό, χωρίς να 
χρειάζεται να το πληρώνουν ακριβά ή σε κάποιες περιπτώσεις ακόμη και 
να το στερούνται; 
 
Ο ερωτών βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 




